
Bestyrelsesmøde 21. August 2023 
 
Tilstede: Finn, Karin, Martin, Peder, Helge, John, Rasmus, Claus 
Fraværende: Ingen 
 

- Dirigent: Martin 
- Referent: Rasmus 

 
Ind og udmeldelser 

- Afventer statusopgørelse fra sekretariat – ikke kommet inden bestyrelsesmødet 
grundet ferie 

o God mængde indmeldelse 
o Enkelte udmeldelser 

 
Vurdering af vintergolf på sommergreens 

- Der pågår dialog og evaluering af muligheden for at benytte sommergreens i 
vintermånederne 

o Der bliver foretaget en teoretisk vurdering af hvad impact vil være på banen 
og hvor lang tid det vil tage at få banen i niveau efter vinteren 

o Baneudvalg og greenkeepere indstiller muligheder til bestyrelsen, som tager 
stilling 

 
Budgetopfølgning 

- Alle midler fra forhøjelsen er nu kommet ind 
- Afregning på leasing af robotter afventer, da dialog pågår omkring ændring af beløb 
- Fairway klipper repareret 
- Bedre cashflow end tidligere på året, og nu kun minimal træk på kassekredit i 

modsætning til starten på året 
 
 
 
 
Palisader på hul 11 

- når midlerne er til stede er det højt prioriteret at få genoprettet dette 
 
Blå Bane 

o Opmåling mangler 
o Rating mangler 
o Helge og Peder følger den til dør 

 
DGU: Kampagne forpligtelser afventer Martin’s opfølgning 

 
Æresmedlemsplader og gaveskilt på bænk; De er klar og kommer op i løbet af Q3 ’23 
 
Prissætning af nye medlemmer og konvertering af medlemskaber fremadrettet;  



- Der findes mange løsninger og aftaler. Der arbejdes yderligere på en harmonisering 
for at gøre det nemmere for kommende nye medlemmer samt mindske manuelt 
arbejde i sekretariatet 

- Banelukninger;  
o Fortsat fokus på at få åbnet banen når viden om hvor mange der deltager i de 

enkelte opsatte turneringer 
 
Årshjul 

- Frivilliges turnering 
o Øget fokus på at få udmeldt dato og tilmelding i bedre tid og husk, at den 

først skal afholdes i september måned. 
- Selvevaluering 

o Alle bestyrelsesmedlemmer kommer med input til denne opgave på 
september mødet for bestyrelsen 

o Der igangsættes en proces ift. at se om der kan opstilles KPI’er således at 
selvevaluering bliver så konkret som muligt  

 
Besøg af kommunens idrætsudvalg  

Dato: 30. august kl. 17:40 (45 min) 
- Finn og John deltager.  

 
Prioritering af opgaver for greenkeepere – ”ønskeliste” 
Baneudvalg tager dialog med greenkeepere med opgaver, der ønskes løst hvis der var flere 
ressourcer til rådighed. Således er der en bruttoliste at tage fra med skelen til økonomi. 
 
 
Strategi ifm. pladsoptimering  

- på alle klubbens matrikler, herunder, buggies, bagskabe m.m. 
- Arbejdsgruppe nedsættes (Claus driver dette) 
- Opfølgning: September Bestyrelsesmøde 

 
Lokalregler 

- Der tilføjes en lokalregel omkring hul 18, således at denne ikke kan benyttes til 
træning ved hulspilsmatcher 

 
Udvalg 

- Baneudvalg 
o Svamp i greens, mange klubber er ramt 

▪ DGU banekonsulent kender ikke til løsning 
▪ Medlemmer orienteres 

o Fairways klippes lidt bredere – ikke ekstra bekostning da det er robotter der 
klipper 

o  
- Eliteudvalg 

o Arrangement – fællesskabsarrangement efter sidste runde værdsat og 
værdifuldt 



o Holdledere; nye holdledere til næste sæson efter endt tjeneste fra flere 
nuværende holdledere. 

 
 
Rekruteringsudvalg 

- Et medlem udtræder af udvalget ved årsskifte 
- Kvinder & golf; god succes og tak til hjælpere. 
- Mænd & golf; blev ikke til noget men vi prøver igen i 2024 
- 3 familiedage 

o Mange deltagere 
- Turneringer for +36 (2 turneringer) 

o Hjælp til afholdelse fra turneringsudvalget 
- Forventer at ringe ud til alle nye medlemmer for at høre hvordan starten i klubben er 

gået. 
- Netto +57 medlemmer 
- Alle nye medlemmer bliver anvist til kaninklubben – plads til flere 
- Senior+ (samarbejde med kommunen) 

o Udvalget overtager ansvaret for dette fra sekretariatet 
- Åbent Hus 

o Koncept skal konkretiseres 
o Kobles evt. på DGU’s planlægning af det samme 

- Input til hvordan vi får nye medlemmer – ønskes 
- Evt. opstart af efterårshold 

 
 
Turneringsudvalg 

- DGU kigger på anbefalinger til måden Klubmesterskaber afholdes på 
- DGU i 2024 → vi har ønsket en voksenturnering efter 2 år med juniorturneringer 
- Regionsgolf  

o A række videre til semifinale 
o C række videre til semifinale 

- I 2024 – hjælper rekruteringsudvalget med turneringer +36 
- D-tour: 2. september, Rasmus Lapp står for dialog med DGU og er til stede til 

turneringen som repræsentant for BGK. 
- Klubmesterskaber;  

o Turneringsafholdelse og betingelser evalueres på bagkant af mesterskaberne i 
2023 

o Hulspil; evaluering af format 
 
Sponsorudvalg 

o Kampagne overfor kreditorer 
o Sponsormatch 16/9 (fredag) 
o Caddie Golfrejser; Vil gerne spille bane 

 

Juniorudvalg 

⁃ U-25 landsdelsfinale i holdturneringen 

⁃ d-tour vindere (4x) (inden sidste afdeling) 



⁃ Forslag til bredere kommunikation tidligt på sæson ind mod forældre til børn 
slå på ”uhørt billigt at spille børne/juniorgolf i Brøndby 

⁃ Der mangler kræfter til at hjælpe på juniorsiden 

⁃ 6 juniorer har tilmeldt sig klubmesterskaber (desværre 2 afbud) 

⁃ Deltagelse i landsseminar i januar 

⁃ hjælp til familiedage ønskes fra rekruteringsudvalget. Tæt dialog imellem de 
to udvalg i foråret, således at vi kan få flere i spil til at hjælpe 

⁃ Opfordring til juniorudvalget om at have liste med ”pligter” som forældre kan 
hjælpe med for at skabe så gode rammer som muligt for juniorerne 

⁃ forældremøde inden sæsonstart planlægges for 2024 
 
 
Byggeudvalg 

- vurdering af om der kan bygges om til forbedring for personale og medlemmer 
o herunder udsug, toiletforhold, m.m. 
o Input fra medlemmer → tilbagemelding til medlemmer om proces 

 
Medlemshenvendelser 

- Ønsker nedsættelse af festudvalg 
o Der sendes medlemsmail ud omkring opfordring til at indgå i festudvalg 

 
Fritspilsaftaler 

- Enkelte spillere synes at misbruge ordningen (hos os).  
- Vurdering af om det misbruges og dialogmøder med klubberne der indgår i 

samarbejdet 
 

 
Hjemmeside 

- Arbejdet pågår og forventes afsluttet i Q4 
 
 

 
 
 
 
 
 


